

## BULLETIN DE PARIS No. 2006 – 017

### MATIF

**DATE:** 27 avril 2006  
**DATE EFFECTIVE:** 2 mai 2006

**Réouverture à la négociation des échéances Novembre 2006 à Juin 2007 du contrat à terme ferme et d'option du Maïs.**

**Prolongation de la suspension de la réouverture de l'échéance Août 07 et de toute nouvelle échéance.**

**Les fiches techniques du contrat à terme ferme et de l'option sont jointes au présent Bulletin.**

#### Sommaire:

EURONEXT Paris SA informe les membres du marché que la réouverture à la négociation des échéances Novembre 2006 à Juin 2007 et l'introduction des échéances Mars 2007 à Juin 2007 du contrat à terme ferme Maïs et de son option sont prévues le mardi 2 mai 2006.

La suspension à la cotation de l'échéance Août 2007 et l'ouverture de toute nouvelle échéance sont prolongées dans l'attente de la publication par la Commission Européenne du seuil maximum autorisé en mycotoxines pour les maïs livrables à partir du 1<sup>er</sup> juillet 2007.

Pour plus d'informations concernant ce bulletin merci de bien vouloir contacter:

Département	Nom	Téléphone	E-mail
Derivatives Commodity Products	Patrick Gentile	+ 33 1 49 27 19 27	p.gentile@euronext.com

Web site: [www.euronext.com/derivatives](http://www.euronext.com/derivatives)

Les marchés dérivés d'Euronext ("Euronext.liffe") incluent les marchés dérivés gérés par Euronext Amsterdam, Euronext Bruxelles, Euronext Lisbonne, Euronext Paris et LIFFE Administration & Management respectivement les marchés d'Amsterdam, Bruxelles, Lisbonne, Paris et Londres.

**Euronext NV, PO Box 19163, 1000 GD Amsterdam, The Netherlands**

## PARIS BULLETIN No. 2006 – 017

### MATIF

**ISSUE DATE:** 27 April 2006  
**EFFECTIVE DATE:** 2 May 2006

#### Corn Future and Options Contract

**Reopening of the November 2006 to June 2007 maturities on the Corn Future and Option Contract.**

**Extension of the suspension of August 2007 and postponement of the listing of any further maturities.**

**The Technical Specifications of the future and options contract have been attached to this Notice.**

#### Executive Summary

*EURONEXT Paris SA informs members that the reopening of the November 2006 to January 2007 maturities and the first opening of the March 2007 to June 2007 maturities of the Corn Future and options contract are scheduled on Tuesday 2 May 2006.*

*The suspension of the August 2007 maturity has been extended and the introduction of new maturities has been postponed until the maximum level of mycotoxins allowed on contracts deliverable from July, 1st 2007 is announced by the European Commission.*

For further information in relation to this Notice, please contact:

<b>Department</b>	<b>Name</b>	<b>Telephone</b>	<b>Email</b>
Derivatives Commodity Products	Patrick Gentile	+ 33 1 49 27 19 27	p.gentile@euronext.com

Web site: [www.euronext.com/derivatives](http://www.euronext.com/derivatives)

The Euronext Derivatives Markets ("Euronext.liffe") include the markets for derivatives operated by Euronext Amsterdam, Euronext Brussels, Euronext Lisbon, Euronext Paris and LIFFE Administration and Management, referred to respectively as the Amsterdam, Brussels, Lisbon, Paris and London markets.

**Euronext NV, PO Box 19163, 1000 GD Amsterdam, The Netherlands**